
The litigation may affect your rights. Please read carefully.

Purpose of this Notice This notice informs you about a class action lawsuit against the Secretary of the 
Louisiana Department of Health and the Louisiana Department of Health. You 
may be either a member of the class or a person who may be concerned with the 
interests of potential class members. Please read this entire notice.

Brief Description  
of the Lawsuit

This class action suit seeks to improve the mental health services that are available 
and provided to children and youth under age 21 who are on Medicaid. The lawsuit, 
A.A. et al. v. Abraham, was filed in federal district court in the Middle District of 
Louisiana on November 7, 2019 (case number: 19-00770-BAJ-SDJ). The lawsuit 
alleges that the Louisiana Department of Health is violating the Medicaid Act by 
failing to make intensive care coordination, intensive behavioral services, and 
crisis services available to Medicaid recipients under age 21 with mental health 
conditions or disabilities. The lawsuit also alleges that the Louisiana Department 
of Health has violated the Americans with Disabilities Act and the Rehabilitation 
Act because the state has failed to provide intensive care coordination, intensive 
behavioral services, and crisis services to Medicaid recipients under age 21 
with mental health disabilities and that failure puts those recipients at risk of 
unnecessary institutionalization in hospitals and psychiatric facilities.

On November 30, 2023, Judge Brian A. Jackson certified this case as a class action 
lawsuit on behalf of:

All Medicaid-eligible youth under the age of 21 in the State of Louisiana 
who have a mental health or behavioral disorder, and for whom a licensed 
practitioner of the healing arts recommends Intensive Care Coordination, 
Crisis Services, and Intensive Behavioral Services to correct or ameliorate 
their disorders.

Judge Jackson appointed the Southern Poverty Law Center, National Health Law 
Program, National Center for Law and Economic Justice, and Disability Rights 
Louisiana’s legal counsel for the class. The class counsel would like to hear from 
you if you believe you are a class member or you are impacted by this lawsuit.

Southern Poverty Law Center 
400 Washington Ave  
Montgomery, AL 36104
splcenter.org 

If you or a child in your care is a Medicaid recipient 
under age 21 who has been unable to get Medicaid 
home or community-based mental health or 
behavioral health services, please contact the 
Southern Poverty Law Center at: 

Scan the QR Code or call 1-800-358-2337

 )Southern Poverty Law Center( مركز قانون الحاجة الجنوبي
400 شارع واشنطن

مونتغمري، ألاباما 36104 
 splcenter.org

الغرض من هذا الإشعار

الوصف المختصر للدعوى

إذا كنت أنت أو طفلا تحت رعايتك مستفيدا من برنامج Medicaid دون سن 21 
عامًا ولم تتمكن من الحصول على خدمات Medicaid في المنزل أو الصحة العقلية 

المجتمعية أو خدمات الصحة السلوكية، فيرجى الاتصال بمركز قانون الحاجة الجنوبي 
)Southern Poverty Law Center( على: 

امسح رمز الاستجابة السريعة ضوئيًا أو اتصل بالرقم 1-800-358-2337

يطلعك هذا الإشعار على دعوى قضائية جماعية ضد كل من وزير الصحة ووزارة الصحة في لويزيانا. قد تكون إما 
عضوًا في الدعوى الجماعية أو شخصًا قد يكون معنيا بمصالح أعضاء الدعوى الجماعية المحتملين. يرجى قراءة هذا 

الإشعار بالكامل.

تسعى هذه الدعوى الجماعية إلى تحسين خدمات الصحة العقلية المتاحة والمقدمة للأطفال والشباب الذين 
تقل أعمارهم عن 21 عامًا والذين يتلقون المعونة الطبية من برنامج Medicaid. الدعوى، أ. أ. وآخرون ضد 

أبراهام، تم تقديمها إلى محكمة المقاطعة الفيدرالية في مقاطعة لويزيانا الوسطى في 7 نوفمبر 2019 )رقم القضية: 
BAJ-SDJ-00770-19(. تزعم الدعوى أن وزارة الصحة في لويزيانا تنتهك قانون Medicaid من خلال عدم إتاحة 

تنسيق العناية المركزة والخدمات السلوكية المكثفة وخدمات الأزمات للمستفيدين من Medicaid الذين تقل 
أعمارهم عن 21 عامًا والذين يعانون من حالات مشاكل عقلية أو إعاقات. كما تزعم الدعوى أن وزارة الصحة في 

لويزيانا انتهكت قانون الأمريكيين ذوي الإعاقة وقانون إعادة التأهيل لأن الولاية فشلت في توفير تنسيق العناية المركزة 
والخدمات السلوكية المكثفة وخدمات الأزمات للمستفيدين من برنامج Medicaid الذين تقل أعمارهم عن 21 عامًا 

مع إعاقات الصحة العقلية وهذا الفشل يعرضّ هؤلاء المستفيدين لخطر الإيداع غير الضروري في المستشفيات ومرافق 
الطب النفسي.

في 30 نوفمبر 2023، صادق القاضي براين جاكسون على هذه القضية كدعوى جماعية نيابة عن:

جميع الشباب المؤهلين لبرنامج Medicaid الذين تقل أعمارهم عن 21 عامًا في ولاية لويزيانا والذين 
يعانون من اضطراب عقلي أو سلوكي، والذين يوصي لهم ممارس مرخص لفنون الشفاء بتنسيق الرعاية 

المكثفة وخدمات الأزمات والخدمات السلوكية المكثفة لتصحيح أو تخفيف اضطراباتهم.

عيّ القاضي جاكسون كل من مركز قانون الحاجة الجنوبي )Southern Poverty Law Center(، وبرنامج قانون 
 National Center for Law( والمركز الوطني للقانون والعدالة ،)National Health Law Program( الصحة

and Economic Justice(، والمستشار القانوني لحقوق الإعاقة في لويزيانا للدعوى الجماعية. يود مستشار الدعوى 
الجماعية أن يسمع منك إذا كنت تعتقد أنك عضو في الدعوى الجماعية أو كنت متأثراً بهذه الدعوى القضائية.

.The litigation may affect your rights. Please read carefullyقد تؤثر الدعوى القضائية على حقوقك. يرجى القراءة بعناية.
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